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Alkohollåse til biler . Onsdag  den 13. Blev min mand påkørt af en bilist som kørte over for  rødt . 
Spirituspåvirket og nako påvirket  ved vestensborg i Nykøbing Falster.  Blev 
fløjet  til  rigshopitalet.  For behandling.  Jeg er hans kone og  var tilstede  under  ulykken. Da vi var 
på vej over et fodgængerfelt  da denne bilist  ramte min mand og kørte hvider.  Jeg mener nu efter 
dette, at alle biler skal ha alkohollåse indbygget  så disse ulykker ikke  sker igen.  Denne bilist 
kunne lige så godt ha ramt et barn . Og ikke overlevet. Min mand skal opereres  i knæet for 
brud.  Der skal strammes op imod disse sindssyge bilister. Så færre ulykker sker os fordi  vi er 
blevet flere bilister  på vejene denne ulykke kunne været  undgået  hvis  der  var  alkohollåse i . Så 
henvender mig til jer nu for at der skal gøres noget ved  sikkerhed i trafikken. Samtidig med mener 
jeg at dem som er narkotika påvirket, først har mulighed for kørerkort når de har bevist at de ikke er 
misbruger mere. Der er stadigvæk en stigning af unge som kører påvirket  af  den  ene eller anden 
slags de skal væk fra  de danske veje.  Der er kommet flere bilister til men problemet med disse 
bilister er der stadigvæk der skal gøres noget ved dette problem. Mvh Conni Ottesen.   
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